
wiadomości

Skoczów obradował o pieniądzach
Data publikacji: 28.06.2011 14:10

To finanse były najważniejszym tematem ostatniej skoczowskiej sesji Rady Miejskiej. Radni udzielili
absolutorium burmistrz Janinie Żagan za rok 2010.

- Dziękuję za absolutorium. To był bardzo ciężki rok dla całej gminy i całego urzędu – mówiła burmistrz Janina Żagan
po głosowaniu w sprawie absolutorium. Radni przyjęli też uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

Zresztą większość sesji poświęcono pieniądzom. Radni zgodzili się na zaciągnięcie pożyczki ma wyprzedzające
finansowanie projektów współfinansowanych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Skoczów
pożyczy ponad dwa miliony złotych na budowę kanalizacji sanitarnej w Kiczycach i świetlicy wiejskiej dla
mieszkańców sołectwa Bładnice. Pieniądze zostaną zwrócone z dotacji. Radni zgodzili się także na emisję obligacji
komunalnych. Zgodzili się na powiększenie deficytu o trzy i pół miliona złotych (na taką kwotę mogą być
wyemitowane obligacje). „Celem emisji obligacji jest pozyskanie środków na spłatę wcześniej zaciągniętych
zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych kredytów i pożyczek” – czytamy w
uzasadnieniu tej uchwały.

Radni uchwalili apel do Donalda Tuska o uznanie rolnictwa za priorytet Polskiej Prezydencji. „Aby polscy rolnicy nie
byli dyskryminowani w stosunku do rolników państw tzw. starej Unii” – czytamy w dokumencie. Uzasadnieniem do
uchwały jest pismo prezesa PiS Jarosław Kaczyńskiego, które jeszcze w maju wystosował do wszystkich
samorządowców.
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